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Til: RMNF v/ Odd Øksnes og Ann Kristin Lervåg
 
Etter avtale med Hege Ramsland, sender jeg en henvendelse ang. mulig finansierings samarbeid for 
montering av sikrere gjerde og handrekke på stien mellom Årvika og Vardetangen. Fonnes bygdelag har 
tidligere fått montert gjerde på den bratte og vanskeligste delen av stien, men vi ser at det likevel kan 
være vanskelig å komme sikkert frem for mange. 
 
Vi har tidligere blitt kontaktet av Austrheim kommune ved Kari Utkilen pr. e-post om vi kunne besørge 
bedre og lengre gjerde og handrekke slik at det kan bli en trygg passasje for alle grupper turgåere. Tove 
Kristin Sleire Tistel ( kreftkoordinator i kommunen) har også kommet med henvendelse om samme sak, i 
tillegg til at hun har spurt oss om å sette opp ekstra benker med ryggstøtte på stien mellom Torvneset og 
Vardetangen. 
 
Styret i bygdelaget har behandlet begge sakene og ser positivt på tiltakene og skal arbeide for å få satt 
opp benker og utbedret stien. Når det gjelder benker, er dette bestilt fra Aufera med levering i midten av 
mai. Utgifter til benker har vi fått «sponset» av en lokal bedrift (Myklebusthaug Management v/ Roald 
Myklebusthaug). Nå jobber vi får å få finansiert ekstra sikrings gjerde og handrekke, og da er det ekstra 
kjekt at dere i RMNF og kanskje flere kan være med i et samarbeid om finansieringen. 
 
Til info: Vi har søkt Austrheim kommune om støtte til tiltaket og avventer svar derfra. 
 
Ser frem til godt og positivt samarbeid om dette forbedringstiltaket.
 
Mvh Øystein A
Leder Fonnes bygdelag  
 
 


